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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  neděle 12. 2. 2023 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  20:30  

Konec jednání: 21:40 

Přítomni: Petr Jindra, Zdeňka Janoušková, Radek Kubeš, Vít Strouhal, Matyáš 
Reichl 

Omluven:  Roman Komenda 

Sekretář: Jiří Matyáš 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 
1. Regioden Chýnov 5. 2. 2023 – vyhodnocení 
2. Plán tréninků do konce herní sezóny 
3. Regioden Chýnov 6. 4. 2023 – příprava 
4. Návrh na doplnění RT 
5. Kultura prostředí – téma na vzdělávací akci regionu 
6. Plán KMM do 5/2023 

 
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 
1. Regioden Chýnov 5. 2. 2023 – vyhodnocení 
 
Přítomny pouze 3 kategorie, z důvodu pořádaného 1. výkonnostního koše starších žáků v Jindřichově 
Hradci nebyli k dispozici chlapci z Jihočeského kraje. Termín regiodne vybrán po dohodě trenérů 
kategorií bez ohledu na rozpis soutěží po LA. Mj. nahlášená neúčast hráčů z Písku a Štírů ČB, protože 
se stále čeká na pracovní schůzku RT chlapců s trenéry v oddílech, kde má být prezentována koncepce 
fungování krajské reprezentace. Štíři mají podmínku, že musí jezdit Písek, aby byla konkurence, 
protože se připravují na MČR. 
 
Chlapci z Vysočiny v 20+3, 2 hodiny TJ + teambuilding, ospalejší začátek, ale při přáteláku aktivita 
hráčů lepší. 
 
Dívky z Vysočiny v cca 30 hráčkách a 1 brankářka, TJ trvala 1 hodinu + prezentace fungování krajské 
reprezentace v zasedací místnosti. Pozitivně hodnocená účast rodičů, kteří zůstali na tribuně. 
U některých hráček bylo nedostatečné vybavení (dlouhé florbalky, špatné boty, …). 
 
Dívky z JČ také účast v širší nominaci 30+3 – 2 h TJ, přátelák proti hráčkám z Vysočiny + teambuilding 
v zasedací místnosti. 
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2. Plán tréninků do konce herní sezóny 
 
Trenéři jednotlivých reprezentací předložili požadavky na tréninky, ne všem termínům bude možné 
vyhovět, je třeba respektovat potřebné lhůty na přípravu tréninků (objednání haly), plán bude probrán 
s předsedy KCTM z důvodu rozpočtování jednotlivých akcí. Nedomlouvat nic na únor a začátek března. 
Náklady na požadované tréninky byly ve výši přesahující 100 000 Kč. 
 
3. Regioden Chýnov 6. 4. 2023 – příprava 
 
Harmonogram bude připraven na základě zkušeností z předchozího regiodne tj. hráči a hráčky 
Vysočiny začátek později. Hala k dispozici od 8 do 15:00. J. Matyáš prověří dostupnost zasedací 
místnosti do 17:00. Doprovodný program tzv. akce regionu „Zaměřeno na ženský florbal“ Anna 
Dvořáková. 
 
4. Návrh na doplnění RT 
 
Dívky Vysočina – Petr Jindra – požadavek na organizační asistentku B. Levovou (SK Jihlava), nejen 
přínos pro družstvo, ale pro budoucnost. 
 
Chlapci Jihočeský kraj – Miloš Procházka – 2 věkové skupiny: a) 2008–09 b) 2010–11, rozšíření 
realizačního týmu o Libora Tůmu (Dačice). Otázka, zda zapojovat ročník 2008 a vzhledem k tomu, že 
není pro ně aktuálně plánován vrchol v podobě ODM, řešit alternativní vrchol (KPS, turnaj). 
 
5. Kultura prostředí – téma na vzdělávací akci regionu 
 
Spolu s KRD domluvit akci regionu na téma „Kultura prostředí“. Ideální řešení formou webináře přes 
MS Teams pro všechny zájemce z řad oddílových sekretářů, trenérů, hráčů, rodičů, ale i rozhodčích. 
Cílem je také vysvětlit způsob práce s rozhodčími a vysvětlit nedostatek rozhodčích, kteří mají být 
dodání z členských oddílů a rozhodčí mají být aktivní (nabízet termíny, pískat, vzdělávat se). Termín 
realizace před regionální valnou hromadou (5. 5. 2023), zohlednit také případný požadavek LK na 
setkání s oddíly k přípravě soutěží. 
 
6. Plán KMM do 5/2023 
 

• Další setkání KMM – 5. 3. 2023 20:30; 9. 4. 2023, 1. 5. 2023 

• Návrhy změn soutěží pro LK, zpětná vazba a komunikace s oddíly. 

• Školské soutěže jako náborové akce lokálních okresních oddílů. 

• Metodická pomoc menším – i na základě dotazníkového šetření. 

• Předání podkladů po RVH pro novou komisi KMM. 
 
ÚKOLY: 
 

1) Iniciovat schůzku Jihočeského RT chlapců s oddíly zejm. Písek, Štíři ČB, Milevsko. 

• Zodpovídají: Jindra, Matyáš 
 

2) Prověřit dostupnost zasedací místnosti dne 6. 4. 2023 o 2 hodiny + požadavek na venkovní 
hřiště u ZŠ. 

• Zodpovídá: Matyáš 
 

3) Inventura oblečení pro trenéry 

• Zodpovídá: Matyáš 
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4) Přednést při RVV požadavky na rozšíření RT u dívek z Vysočiny a chlapců z Jihočeského kraje, 
ohled na rozpočet regionu příp. jednotlivých spolků (Jihočeský florbal, Florbal Vysočina) 

• Zodpovídá: Jindra 
 

5) Domluvit s KRD formát společné akce na téma „Kultura prostředí“ 

• Zodpovídá: Jindra, Matyáš 
 
 
 
Zapsal: Jiří Matyáš, sekretář komise 
Ověřil: Petr Jindra, předseda komise 


